
Referat fra FAU-møte Smestad ungdomsskole, Lillehammer 22.november -22 

Tid: Kl.18:00 – 20:00 

Sted: Smestad Ungdomsskole  

Til stede:  

8A v/Aud Kjersti Ansnhus 

8B v/Stian Karlsen 

8C v/Esben Dybvik 

9A v/Anita Simensen 

9B v/Tina Friis Mogensen 

9C v/Ole Petter Østerbø 

9E v/ Ola Beitdokken 

10A v/ Mariann Bjelle 

10B v/ Tomas Moen 

10C v/Lars Petter Bergum 

10D v/ Anne Kine Rønning 

Forfall:  

8D og 9D 

Møteleder:  Esben Dybvik 

Referent:  Mariann Bjelle 

Saksnr Sak Oppfølging 

 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
En sak til eventuelt 

 

 Godkjenning av referat fra 4. oktober 2022 
 
Referat er godkjent 

 

20/22-23 Informasjon fra rektor 
 
Nasjonale prøver er gjennomført i høst. Disse skal gi innblikk i 
kompetansen elevene har på nåværende tidspunkt. Dette er en av flere 
faktorer som elevene blir vurdert etter.  
 
Skolene bruker resultatene til å videreutvikle praksisen sin. Resultatene 
er analysert med resultatene gjennomsnittlig, over gjennomsnitt, eller 
under landsgjennomsnitt.   
 
Resultater i Lillehammerskolen:  
- Lillehammerskolen er gode lesere.  
- Lillehammerskolen har forbedringspotensialer i engelsk (blir kun målt 
på 8.trinn). Lisbeth sier at elevene vanligvis blir gode i engelsk i løpet av 
Smestad ungdomsskole, og er spent på om det samme resultatet vil 
vises hos årets 10.trinn. På skolen jobber man felles (hele 
engelskseksjonen) med engelskfaget, slik at det er samme type jobbing, i 
alle klasser og trinn.  
 
Resultatene på individnivå er tema på utviklingssamtaler i februar.  
 

 



Elevundersøkelsen kommer snart og gjennomføres på alle trinn, i slutten 
av desember.  
10. trinns resultater er de som er offentlig.  
 
Aktiviteter for elevene 
- Halloween: lærere kledde seg ut og møtte elevene med skummel 
musikk mm. Halloween var også tema i fagene, den dagen. Noen av 
elevene hadde kledd seg ut.  
- Smesorama: torsdag 24. november. Valgfag «sal og scene» på 10. trinn 
arrangerer dette.  
- Desemberaktiviteter: adventskalender der man ikke har kjøpepress 
(heller bærekraftige aktiviteter). Bålpanne på morgenen, pynting i 
klasserommene, og andre hyggelige ting. Skolegudstjeneste i Nordre Ål 
kirke med alternativt livssynsnøytralt opplegg.   
- Oppfordring fra rektor: Skolen er ofte ledig, og man kan når som helst 
låne lokalene for å arrangere klassesammenkomster.   
 
Partnerskole 
Smestad har et fast samarbeid med høgskolen i Innlandet, som betyr at 
en del lærerstudenter med jevne mellomrom har praksis på skolen, 
fordelt på de ulike trinnene.  
 
Budsjett 
Ser ut som man er færre elever neste år, enn i år. Derfor litt mindre 
ramme.  
 
Sykefravær 
Det er en del kortidsfravær.  
Det er lite langtidsfravær 
 
Skoleruta 
Blir bestemt av Innlandet fylkeskommune. De dagene som er elevfri, er 
helt uavhengig av inneklemte fridager. Dette er en tradisjon fra 
Hedmark, som da gjelder hele Innlandet etter 2020.  
 
FAU ønsker på sikt det skal bli mulig å bruke inneklemte dager til elevfri 
uten at det påløper ekstra kostnader til skoleskyss. Ut fra 
merkostnadene som påløper ser FAU det lite hensiktsmessige å flytte 
fridagene som nå er fastsatt i skoleruta. 
 
Elevfrie dager ligger per nå i november og februar.  
 
Skole-hjem-samarbeidet 
Brosjyren om dette samarbeidet som eksisterer på Smestad i dag, ble 
utarbeidet av og etter initiativ fra forrige FAU. Skolen ønsker at denne 
brosjyren gjennomgås, og ber om at en gruppe nedsettes til dette 
arbeidet med representanter fra foreldrene og skolen.  
 
KFU (kommunens foreldreutvalg) har også en kommende sak som 
omhandler skole-hjem-samarbeid. Smestad vil se på sin prosess etter at 
KFU har hatt sitt møte og utvekslet erfaringer i KFU.  
 



21/22-23 Informasjon fra møte i KFU 
 
Det ble informert helt kort fra møtet i KFU 
 
Neste KFU er satt til 17. januar 2023, der følgende saker skal opp: 

- Utveksle erfaringer med skole-hjem-samarbeid.  
- Diskusjon om hva KFU skal være i Lillehammer kommune.  

 

 
 
 
FAU 

22/22-23 Informasjon fra Trafikksikkerhetsutvalget 
 
Det har vært en befaring på skolen med rektor, trafikkutvalget i FAU og 
to avdelinger ved Lillehammer kommune med en representant fra 
skolekontoret og to representanter fra Vei og trafikk. Det var befaring 
ved og rundt skolen, for å se på følgende trafikkutfordringer på skolevei.  
 
- Tunellen over Smestad:  
Det fyller seg med vann i tunnelen, det blir mye is på vinterstid og det er 
lite belysning. Løsningen foreslått på stedet, fra kommunen, var at man 
må gå fotgjengerovergangen i stedet for tunellen.  
 
- Kaotisk ved start- og skoleslutt:  
Det er ingen drop-av-barna-soner ved skolen. Det er i tillegg trangt og 
trafikkfarlig da parkeringen og innkjørselen til barnehagen og skolen 
brukes.  
Den utvidelsen av Smestadvegen, som nå oppleves som en drop-sone, 
brukes innimellom som venteplass av bussene, eller foreldre stiller seg 
der ved henting/levering. Dette er altså ikke en drop-sone per i dag.  
Forslag på stedet fra kommunen er å sette av barna på omkringliggende 
områder som Kiwi Smestad, Magne Henriksensveg og lignende.  
 
FAU ønsker at Lillehammer kommune lager en plan for hvordan man ser 
for seg at trafikken skal avvikles.  
 
FAU ønsker videre at skolen informerer om hvilke regler som gjelder. 
Informasjon sammen med et kart, som viser forholdene tydelig må 
gjøres tilgjengelig.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kommunen 
og skolen 

23/22-23 Status - 17. mai ved Smestad ungdomsskole 
 
Det er satt ned en gruppe foreldre som drøfter hvordan man skal avvikle 
17.mai.  
 
Det kom innspill fra FAU til gruppa.  
 

 
 
FAU 

24/22-23 Hvor starter og avsluttes skoledagen ved utflukter? 
 
Det oppleves fra flere foreldre at det er en utfordring når skoledagen 
starter og/eller slutter andre steder enn på skolen.  
 
FAU sine forslag til løsninger på disse utfordringene:  

 
 
 
Skolen 



- Legge opp til start- og sluttidspunkt der offentlig transport kan 
brukes.  

- Planlegge i god tid og ta foreldregruppa med på råd (tidligere 
enn at beskjed gis fredagen uka før) 

- Ta hensyn til at det er forskjell på 8. trinn vs 10. trinn.  
 
FAU vil ikke at skolens muligheter og undervisningsområder skal 
innskrenkes, men heller finne løsninger om det lar seg gjøre.  

25/22-23 Eventuelt 
 
Håndteringen av vurderingspraksis versus karaktersetting 
KFU har dette på agendaen på flere møter fremover og saken tas derfor 
videre der.  
 
Dersom foreldre opplever utfordringer i denne sammenheng, kan man, 
og bør man ta det opp med kontaktlærer og/eller rektor.  
 
FAU mener det bør være lik praksis hos alle lærere i hvordan man 
praktiserer det. 

 
 
FAU og 
Rektor 

  


